
  Protokół  nr XXXV/09
z obrad XXXV sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 24 marca  2009 roku 
w godzinach  1100    - 1519    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).   
W sesji nie uczestniczył   radny Gróndwald Jan.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Podziękowanie  Panu  Wiesławowi  Buczce  –  Prezesowi  Przedsiębiorstwa  Usług 

Komunalnych spółka z o.o. w Ełku  za wieloletnią pracę.
3. Przyjęcie protokołów z sesji nr XXXIII/09 i nr XXXIV/09.
4. Zmiany w porządku obrad.
5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta na 2009 rok,
2) upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków  finansowych  na 

dofinansowanie projektu np. „Zastosowanie odnawialnych źródeł energii na potrzeby 
ogrzewania  budynku  Centrum  Edukacji  Ekologicznej  w  Ełku”  oraz  ustanowienia 
formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy o dofinansowanie,

3) zmiany  nazwy  Przedszkola  Samorządowego  nr  8  w  Ełku  przy  ul.  mjr  Henryka 
Dobrzańskiego 3,

4) zawarcia porozumienia z Gminą Rajgród dotyczącego pokrycia i rozliczania kosztów 
dotacji udzielonej przez Gminę Miasto Ełk dla Przedszkola Niepublicznego „Promyk” 
w Ełku w odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami Gminy Miasta Ełku,

5) rozpatrzenia  wniosku  wniesionego  przez  Radnego  Miasta  Ełku  T.Bińczaka 
o usunięcie naruszenia prawa w uchwale nr  XXXII/306/09 Rady Miasta Ełku z dnia 
27 stycznia 2009r.  w sprawie  ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych 
przedszkoli   i Miejskiego Przedszkola   i Żłobka „Ekoludki” ,

6) rozpatrzenia  wniosku  wniesionego  przez  Związek  Nauczycielstwa  Polskiego  – 
Zarząd Oddziału w Ełku o  usunięcie naruszenia prawa w  uchwale nr XXXII/304/09 
z dnia   27 stycznia 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia 
regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  jednostkach 
organizacyjnych  Miasta Ełku,

7) zmiany uchwały w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia regulaminów 
wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Miasta 
Ełku,

8) zmiany  uchwały  o  gospodarowaniu  nieruchomościami  stanowiącymi  przedmiot 
własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku,

9) przystąpienia  do  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenu zwanego „EŁK – NORWIDA”,

10) przystąpienia  Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji  projektu  pod  nazwą 
„Termomodernizacja  budynków  użyteczności  publicznej  w  Ełku”    w  ramach 
Programu Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  2007-2013,  Priorytet IX 
Infrastruktura  energetyczna  przyjazna  środowisku  i  efektywność  energetyczna, 
Działanie 9.3 Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej,

11) zmiany do ustaleń o podziale miasta Ełku na stałe obwody głosowania,
12) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalach na terenie miasta Ełku w 

wyborach do Parlamentu Europejskiego,
13) wniosku o zmianę granic administracyjnych Miasta Ełku i Gminy Ełk.
7. Przyjęcie  opinii  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk w obrębie wsi Sędki.
8. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 

2008.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
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10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXXV sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   

Do punktu –2-
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  oraz  Przewodniczący  Rady  Miasta 

podziękowali  Panu  Wiesławowi  Buczce  –  Prezesowi  Przedsiębiorstwa  Usług 
Komunalnych spółka z o.o. w Ełku  za wieloletnią pracę. 

Do punktu –3-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołów nr XXXIII/09 z dnia 24 lutego 2009 roku  i nr XXXIV/09 
z dnia  5 marca  2009 roku.

W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta 
Waldemar Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXXIII/09 z dnia 24 lutego 
2009 roku  i nr XXXIV/09   z dnia  5 marca  2009 roku.

   
Do punktu –4-

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag 
do rozesłanego porządku obrad.  

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wniosek o wykreślenie z punktu
6 podpunktów 9) i 10) - podjęcie uchwał w sprawach:
9) przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego zwanego „EŁK-CIEPŁA”,
10) przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

terenu zwanego „EŁK-KONOPNICKIEJ”,
i przełożenie tych tematów na następną sesję.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do 
porządku obrad w punkcie 6 o podpunkt 10) z tematem podjęcie uchwały zmieniającej 
Uchwałę  Nr  XXXIV/329/09  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  5  marca  2009  roku  w sprawie 
przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji  projektu pod nazwą „Termomodernizacja 
budynków  użyteczności  publicznej  w  Ełku”  w  ramach  Programu Operacyjnego 
Infrastruktura  i  Środowisko  2007-2013,  Priorytet IX  Infrastruktura  energetyczna 
przyjazna  środowisku  i  efektywność  energetyczna,  Działanie 9.3 Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej. 

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski w wyniku wniosków z komisji zgłosił 
wniosek o uzupełnienie porządku obrad w punkcie  6 o podpunkt 7) z tematem podjęcie 
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad  wynagradzania  nauczycieli 
i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  jednostkach 
organizacyjnych Miasta Ełku. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie zgłoszone 

wnioski:
1) dot.   wykreślenia  z  porządku  obrad  uchwał  w  sprawach  przystąpienia  do 

opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego „EŁK-
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CIEPŁA”  i  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  terenu  zwanego  „EŁK-KONOPNICKIEJ”;   19 głosami  „za”,  przy 
0 głosach „przeciw”  i 1 głosie wstrzym.   radni wniosek przyjęli.

2)  dot.  wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6  o  podpunkt  10)  z  tematem 
podjęcie uchwały  zmieniająca Uchwałę Nr XXXIV/329/09 Rady Miasta Ełku z dnia 
5 marca 2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
pod  nazwą  „Termomodernizacja  budynków  użyteczności  publicznej  w  Ełku” 
w  ramach  Programu Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  2007-2013, 
Priorytet IX  Infrastruktura  energetyczna  przyjazna  środowisku  i  efektywność 
energetyczna,  Działanie  9.3 Termomodernizacja  obiektów użyteczności  publicznej; 
18 głosami „za”,  przy  0 głosach „przeciw”  i  2 głosach wstrzym.  radni wniosek 
przyjęli.       

3) dot.  uzupełnienia porządku obrad w punkcie   6 o podpunkt 7) z tematem podjęcie 
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad wynagradzania  nauczycieli 
i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  jednostkach 
organizacyjnych Miasta Ełku; 15 głosami „za”, przy  2 głosach „przeciw”  i 3 głosach 
wstrzym.   radni wniosek przyjęli. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek obrad 
po zmianach i   poddał  pod głosowanie;  20  głosami  „za”,  przy   0  głosach „przeciw” 
i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 
W  trakcie głosowania nieobecni radni: Kwiatkowski Wojciech i Siemienkiewicz Konrad.

 Do punktu –5-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

20 lutego  2009 r. do dnia  19 lutego 2009 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent   Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta J.Czepułkowski poinformował, że jest rzeczą 
niezbędną  zainstalowanie  świateł  na  skrzyżowaniu  ulicy  Sikorskiego  i  Piłsudskiego. 
Zwrócił się z zapytaniem, czy podczas rozmów na temat przebudowy ulicy Sikorskiego 
była ta sprawa poruszana? 

Wiceprezydent Miasta W.Szelążek odpowiadając poinformował, że już rok temu 
zwrócono  się  do  GDDKiA  o  ustawienie  świateł  na  dwóch  skrzyżowaniach  ulicy 
Sikorskiego. Otrzymano odpowiedź, że nie przewidują w swoich planach przebudowy 
ulicy Sikorskiego. Skupią się na realizacji obwodnicy.

 Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  J.Czepułkowski  zgłosił  wniosek 
aby postulować w GDDKiA o współfinansowanie zainstalowania sygnalizacji świetlnej na 
ulicy Sikorskiego w Ełku.

Radny T.Bińczak poprosił o więcej informacji w temacie dofinansowania basenu 
i dzieci korzystających z niego. Czy znany jest harmonogram korzystania z basenu oraz 
sposobu finansowania.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  chcielibyśmy  najmłodsze 
dzieci  objąć  pływaniem  z  klas  I  –  III.  Dyrektor  MOSiR  sporządzi  harmonogram 
korzystania z basenu.

Radny T.Bińczak poprosił o taki harmonogram.

 Do punktu –6-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2009, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta  J.Wróbel omówił  zmiany  do  budżetu  miasta,  zgodnie 
z  załączonym  projektem  uchwały  oraz  autopoprawkami  zawartymi  w  pismach: 
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OR.3014/2/09  z  dnia  16.03.2009r.  I  SR.3034-7-3/2009  z  dnia  19.03.2009r.,  które 
stanowią załącznik do protokołu.

Wiceprezydent Miasta A.Urbański omówił  autopoprawkę zawartą w piśmie PiSS 
3026/1/2/2009 z dnia 23.03.2009r. Pismo w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2009 
rok wyrażono następujące opinie:
   I)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Mienia 
Komunalnego:
pkt.  1.  Bieżące  utrzymanie  i  konserwacja  95 przystanków miejskich  –  zaopiniowano 

pozytywnie
pkt.  2.  Propozycja  przystąpienia  przez  Gminę  Miasto  Ełk  do  Warmińsko-Mazurskiej 

Agencji Energetyki sp. z o.o. – zaopiniowano pozytywnie
pkt. 3. Iluminacja świetlna mostu w ciągu ulicy Zamkowej w Ełku – zmiana nie uzyskała 

pozytywnej opinii.
pkt.  4.  Wniesienie wkładu pieniężnego do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych sp. 

z o.o. na zakup odkurzacza Husquarna na QUAD-ie do usuwania psich nieczystości 
na terenie miasta –   przyjęto wniosek o ograniczenie kwoty do 20 tys. zł i zakup 
samych dwóch odkurzaczy,
II) w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 

Samodzielny Referat Świadczeń Rodzinnych – zaopiniowano pozytywnie,
III) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji – 

zaopiniowano pozytywnie,
IV) w zakresie wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez Biuro Organizacji 

Pozarządowych  – zaopiniowano pozytywnie,
V) pozostałe zmiany:

pkt.  3  zostaje  zniesione  z  budżetu  miasta  zadanie  „Poprawa  gospodarki  wodno-
ściekowej  aglomeracji  Ełk”  ze  względu  na  sposób  finansowania  –  w  głosowaniu 
jawnym; 11 głosami „za” -   zaopiniowano pozytywnie.
W autopoprawkach do zmian w budżecie miasta Ełku:
– Wprowadzenie  tytułu  inwestycyjnego  do  wieloletniego  planu  inwestycyjnego  pn. 

„Termomodernizacja  budynków  użyteczności  publicznej  w  Ełku”  pkt  1,  2  i  3  – 
zaopiniowano pozytywnie,

– Zwiększenie o 1 mln zł środków finansowych na remonty w obiektach szkolnych 
w związku ze składanym do MEN wnioskiem – zaopiniowano pozytywnie,

autopoprawki  z  16  marca  br.  dot.  zadań  zleconych  i  powierzonych  z  zakresu 
administracji rządowej – zaopiniowano pozytywnie.

 > Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta w dziale oświata.
>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  zakresie  dochodów i  wydatków 
realizowanych i nadzorowanych przez Samodzielny Referat Świadczeń Rodzinnych.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
zgłosił wniosek, aby nie uwzględniać zmian w budżecie, które nie uzyskały pozytywnej 
opinii komisji. Wnosi o odrzucenie autopoprawki zawartej w piśmie z dnia 23.03.2009r. 
Ponadto Przewodniczący R.Baranowski zwrócił uwagę na dużą ilość autopoprawek do 
uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2009r. Od momentu przedstawienia projektu 
uchwały zgłoszono do projektu 4 autopoprawki,  przy czym ostatnia w ogóle nie była 
opiniowana przez  Komisję  Budżetową.  Zwrócił  uwagę,  że budżet  miasta,  to  nie  jest 
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kiosk z gazetami, gdzie co chwile dokonuje się transakcji i stwierdził, że sytuacja taka 
nie może mieć miejsca.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz odniósł  się do wniosków Komisji  Budżetowej 
i Rozwoju Gospodarczego. Podtrzymał przedłożone propozycje zmian w budżecie, nie 
uwzględnił wniosków komisji. 

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  zgłoszone 
wnioski:

1) wykreślić pkt dot. iluminacji świetlnej mostu w ciągu ulicy Zamkowej w Ełku; „za” 
głosowało 5, „przeciw” 15, wstrzymało się od głosu 2. Wniosek radni odrzucili.

2) zmniejszyć kwotę  z  48 000 zł  w pozycji  -  wniesienie wkładu pieniężnego do 
Przedsiębiorstwa  Usług  Komunalnych  sp.  z  o.o.  na  zakup  odkurzacza 
Husquarna  na  QUAD-ie  do  usuwania  psich  nieczystości  na  terenie  miasta 
ograniczając  do  kwoty   20  tys.  zł  i  przeznaczyć  na  zakup  samych  dwóch 
odkurzaczy; „za” głosowało 4, „przeciw” 13, wstrzymało się od głosu 5. Wniosek 
radni odrzucili.

3) odrzucić autopoprawkę zawartą w piśmie z dnia 23.03.2009r.;  „za” głosowało 3, 
„przeciw” 14, wstrzymało się od głosu 4. Wniosek radni odrzucili.

 W  związku  z  powyższymi  głosowaniami  Przewodniczący  Rady  Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie jak wyżej, 
z uwzględnieniem autopoprawek; 17 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących radni podjęli Uchwałę  Nr XXXV/331/09 w sprawie  zmian w budżecie 
miasta Ełku na 2009 rok. Uchwała  w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania 
nieobecni radni: T.Bińczak, T.Przekop, Z.Jędrkiewicz, T.Makowski.

*    *    *

2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia 
środków  finansowych  na  dofinansowanie  projektu  pn.  „Zastosowanie  odnawialnych 
źródeł energii na potrzeby ogrzewania budynku Centrum Edukacji Ekologicznej w Ełku” 
oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji  umowy 
o dofinansowanie,   w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0  głosach 
wstrzymujących  –  jednomyślnie  „za”  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXV/332/09 
w  sprawie  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  przyjęcia  środków 
finansowych na dofinansowanie projektu pn. „Zastosowanie odnawialnych źródeł 
energii na potrzeby ogrzewania budynku Centrum Edukacji Ekologicznej w Ełku” 
oraz  ustanowienia  formy  zabezpieczenia  prawidłowej  realizacji  umowy 
o  dofinansowanie.   Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni: I.Dzienisiewicz, T.Przekop.

*   *   *
3) Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 8 w Ełku 
przy ul. mjr Henryka Dobrzańskiego 3, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
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 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 16 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXV/333/09  w  sprawie  zmiany  nazwy 
Przedszkola Samorządowego nr 8 w Ełku przy ul. mjr Henryka Dobrzańskiego 3. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
I.Dzienisiewicz, T.Przekop, Z.Jędrkiewicz, W.Kwiatklowski, J.Wielgat.

*   *  *
4)  Projekt uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia z Gminą Rajgród dotyczącego 
pokrycia i rozliczania kosztów dotacji udzielonej przez Gminę Miasto Ełk dla Przedszkola 
Niepublicznego „Promyk”  w Ełku w odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami 
Gminy Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbańsk omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie  wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXXV/334/09 w sprawie  zawarcia porozumienia 
z Gminą Rajgród dotyczącego pokrycia i  rozliczania kosztów dotacji  udzielonej 
przez  Gminę  Miasto  Ełk  dla  Przedszkola  Niepublicznego  „Promyk”  w  Ełku 
w odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami Gminy Miasta Ełku. Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
J.Wielgat.

*   *  *

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku wniesionego przez Radnego Miasta 
Ełku T.Bińczaka  o usunięcie naruszenia prawa w uchwale nr  XXXII/306/09 Rady Miasta 
Ełku  z  dnia  27 stycznia 2009r.   w sprawie  ustalenia opłat  za niektóre świadczenia 
publicznych przedszkoli   i Miejskiego Przedszkola   i Żłobka „Ekoludki”, w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański poinformował,  że  Wojewoda 
Warmińsko-Mazurski  rozstrzygnięciem  nadzorczym  z  dnia  4  marca  2009  r.  (znak: 
PN.0911/81/09 ) stwierdził nieważność § 5 uchwały Nr XXXII/306/09 Rady Miasta Ełku
z dnia 27 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych
przedszkoli  i  Miejskiego Przedszkola i  Żłobka „Ekoludki”  prowadzonych przez Miasto 
Ełk.  Wymieniony  wyżej  §  5  przedmiotowej  uchwały  odnosił  się  wyłącznie  do  zasad 
zwalniania  rodziców  od  ponoszenia  opłat  zaświadczenia  przedszkoli  w  przypadku 
stwierdzenia  przez  MOPS w  Ełku  o  bezwzględnej  potrzebie  objęcia  dziecka  opieką 
przedszkolną,  po  ustaleniu  spełnienia  kryteriów  określonych  w  ustawie  o  pomocy 
społeczne.  W  pozostałym  zakresie  przedmiotowej  uchwały  Wojewoda  Warmińsko-
Mazurski nie stwierdził naruszenia prawa. Ponadto należy zauważyć, iż w treści uchwały 
Rady Miasta Ełku Nr XXXII/306/09 Rady Miasta Ełku z dnia 27 stycznia 2009 r.  nie 
występuje pojęcie „opłata stała”, natomiast uchwała dotyczy ustalenia opłat za niektóre 
świadczenia przedszkoli  publicznych,  tj.  -  za zajęcia wychowawcze-dydaktyczne,   za 
zajęcia opiekuńcze, przekraczające podstawę programową. Natomiast usługi w ramach 
podstawy  programowej  (w  wymiarze  5  godzin  dziennie,  przez  5  dni  w  tygodniu)  są 
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bezpłatne.  W części, w której radny wnosi o usunięcie naruszenia prawa, wojewoda nie 
dopatrzył sie nieprawidłowości, a w związku z tym Pan Prezydent  wniósł o podjęcie 
uchwały uznając wniosek radnego T.Biczaka za bezzasadny.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  A.Zawadzki 
poinformował,  że  komisja  uznała  za  bezzasadny wniosek  wniesiony  przez  Radnego 
Miasta Ełku Tomasza Bińczaka.

>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały,  uznając za 
bezzasadny wniosek wniesiony przez Radnego Miasta Ełku Tomasza Bińczaka.

Nie  wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 15 głosami  „za”, przy 4 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXV/335/09 w sprawie  rozpatrzenia  wniosku 
wniesionego przez Radnego Miasta Ełku T.Bińczaka o usunięcie naruszenia prawa 
w uchwale nr  XXXII/306/09 Rady Miasta Ełku z dnia  27 stycznia 2009r.  w sprawie 
ustalenia  opłat  za  niektóre świadczenia  publicznych przedszkoli    i  Miejskiego 
Przedszkola   i  Żłobka „Ekoludki”. Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie 
głosowania nieobecni radni T.Przekop, I.Dzienisiewicz, W.Paczkowska.

*   *  *
6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  wniesionego  przez  Związek 
Nauczycielstwa Polskiego – Zarząd Oddziału w Ełku o  usunięcie naruszenia prawa w 
uchwale nr XXXII/304/09 z dnia   27 stycznia 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych 
w jednostkach organizacyjnych  Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański poinformował,  że  Związek 
Nauczycielstwa  Polskiego  Zarząd  Oddziału  w  Ełku  do  Rady  Miasta  złożył  wniosek 
o usunięcie naruszenia prawa w uchwale Nr XXXII/304/09 Rady  Miasta Ełku  z dnia 
27 stycznia 2009 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia regulaminów 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Miasta Ełku. 
W świetle  przepisów art.  30  ust.  6a ustawy Karta Nauczyciela -  „regulamin podlega 
uzgodnieniu  ze  związkami  zawodowymi  zrzeszającymi  nauczycieli”.  W  związku 
z powyższym, fakt nieuzgodnienia ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli 
regulaminu wynagradzania nauczycieli w części dotyczącej ust. 5 § 3 załącznika nr 1 do 
uchwały Nr XXXII/304/09 Rady Miasta Ełku z dnia 27 stycznia 2009 r. daje Związkowi 
Nauczycielstwa  Polskiego  -  Zarząd  Oddziału  w  Ełku  podstawę  do  stwierdzenia,  że 
regulamin wynagradzania nauczycieli w ujęciu całościowym nie został uzgodniony, co w 
konsekwencji  oznacza, że uchwalenie regulaminu z pominięciem tego prawa związku 
zawodowego może stanowić naruszenie prawa. W świetle powyższego zmiana uchwały 
Nr  XXXII/304/09  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  27  stycznia  2009  r.  w  sprawie  zasad 
wynagradzania  nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli 
zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Miasta  Ełku  powinna  być  dokonana 
odrębną uchwałą, a wniosek należy uznać za zasadny podejmując stosowną uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  MKO  NSZZ 
„Solidarność”  na piśmie poinformowała, że również złożą wniosek do wojewody w tej 
sprawie. Następnie poprosił o przedstawienie opinii przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja uznała za zasadny wniosek  wniesiony przez Związek Nauczycielstwa Polskiego 
– Zarząd Oddziału w Ełku.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja komisja uznała za zasadny wniosek  wniesiony przez Związek 
Nauczycielstwa Polskiego – Zarząd Oddziału w Ełku.

Nie  wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
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Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 16 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXV/336/09  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku 
wniesionego przez Związek Nauczycielstwa Polskiego – Zarząd Oddziału w Ełku 
o   usunięcie naruszenia prawa w  uchwale nr  XXXII/304/09 z dnia   27 stycznia 
2009  r.  w  sprawie  zasad  wynagradzania  nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  Miasta 
Ełku. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Dudzis.

*   *  *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad  wynagradzania 
nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych 
w jednostkach organizacyjnych Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował,  że niniejszy projekt 
uchwały  jest  wynikiem  uznania  za  zasadny  wniosku  wniesionego  przez  Związek 
Nauczycielstwa Polskiego – Zarząd Oddziału w Ełku   o  usunięcie naruszenia prawa w 
uchwale   nr XXXII/304/09 z dnia   27 stycznia  2009 r. w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych 
w  jednostkach  organizacyjnych   Miasta  Ełku. Odczytał  brzmienie  zapisu  §  1 
w załączniku nr 1 do uchwały Nr XXXII/304/09 Rady Miasta Ełku z dnia 27 stycznia 
2009  r.  w  sprawie  zasad  wynagradzania  nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Miasta Ełku, 
w § 3 skreśla się ust. 5.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Z.Fadrowski  proponował  pozostawić  bez 
zmian  zapisy  Regulaminu  i  skierowac do  konsultacji  ze  związkami.  Zgłosił  niniejsza 
propozycje jako formalny wniosek.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  J.Czepułkowski  zgłosił  przeciwny  wniosek 
i proponuje nie rzedłużać procedury wprowadzenia w życie Regulaminu.

Po  zakończeniu  dyskusji,  której  efektem  są  wyżej  wymienione  wnioski 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował  przegłosować wniosek o nie głosowanie 
zmian w Regulaminie;  8 głosami  „za”, przy 12 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. 
radni wniosek odrzucili.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod 
głosowanie  projekt  uchwały  sprawie  jak  wyżej,  z  zaproponowanym  i  odczytanym 
brzmieniem § 1; 14 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni 
podjęli  Uchwałę   Nr XXXV/337/09 w sprawie  zmiany  uchwały   w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli   i  ustalenia regulaminów wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu 
do protokołu. 

*   *   *

8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały  o  gospodarowaniu  nieruchomościami 
stanowiącymi przedmiot własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta 
Ełku,  w załączeniu do protokołu.

 Naczelnik  Wydziału  AGG  S.Chilicki  omówił  projekt  uchwały  i  potrzebę  jej 
podjęcia.                       

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny R.Baranowski zwrócił uwagę na zapisy § 4 ust.15.
Wywiązała się dyskusja odnośnie proponowanych zapisów w projekcie uchwały.

W  związku  z  wątpliwościami  radnych  odnośnie  zaproponowanych  zapisów 
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
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omawianej uchwały i poddał pod głosowanie; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 
0  głosach  wstrzym.  radni  przyjęli  wniosek.   W  trakcie  głosowania  nieobecna  radna 
W.Paczkowska.
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski stwierdził, że uchwała została oddalona.

*   *   *
9) Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do zmiany fragmentu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu zwanego „EŁK – NORWIDA”, w załączeniu 
do protokołu.

Naczelnik  Wydziału  AGG  S.Chilicki  omówił  projekt  uchwały  i  potrzebę  jej 
podjęcia.    

 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

 Radny R.Baranowski zwrócił uwagę, że jest to trzecia uchwała dot. tego planu, 
która radni podejmą. Zwrócił się z zapytaniem, czy ponosimy w związku z z tym jakieś 
koszty?

 Naczelnik  Wydziału AGG S.Chilicki  odpowiadając zapewnił,  że  nie ponosimy 
żadnych kosztów.

Nie  wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXXV/338/09 w sprawie przystąpienia do zmiany 
fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zwanego 
„EŁK  –  NORWIDA”. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecna radna W.Paczkowska.

*   *   *
10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod 
nazwą  „Termomodernizacja  budynków  użyteczności  publicznej  w  Ełku”  w  ramach 
Programu Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  2007-2013,  Priorytet IX 
Infrastruktura energetyczna przyjazna środowisku i efektywność energetyczna, Działanie 
9.3 Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Radny R.Baranowski zapytał, czy jest porozumienie z Komendantem Powiatowym 

Państwowej Styraży Pożarnej w Ełku, czy będą partycypować w kosztach wymienione 
jednostki ?

Naczelnik Wydziału SR M.Chojnowski poinformował, że tak.
Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  3 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę Nr XXXV/339/09 w sprawie   przystąpienia Gminy 
Miasta  Ełk  do  realizacji  projektu  pod  nazwą  „Termomodernizacja  budynków 
użyteczności publicznej  w Ełku” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 
i  Środowisko  2007-2013,  Priorytet IX  Infrastruktura  energetyczna  przyjazna 
środowisku  i  efektywność  energetyczna,  Działanie  9.3 Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej. Uchwała w załączeniu do protokołu.

*   *   *
11)  Projekt  uchwały  w sprawie   zmiany do ustaleń o  podziale  miasta  Ełku  na stałe 
obwody głosowania,   w załączeniu do protokołu.

Sekretarz Miasta M.Radziłowicz poinformował, że w związku z Postanowieniem 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 9 marca 2009 roku w sprawie zarządzenia 
wyborów posłów do Parlamentu Europejskiego,   w którym wyznaczył dzień wyborów na 
niedzielę  7  czerwca  2009  roku,  zachodzi  potrzeba  dokonania  zmiany  do  ustaleń  o 
podziale miasta Ełku na stałe obwody głosowania. Zmiany będą polegały na dopisaniu 
nowych jeszcze nie zamieszkałych ulic   w mieście Ełku,  tj:  do   obwodu nr  9  ulicy 
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Lazurowej oraz do obwodu nr 28  ulic: św. Ojca Pio, Zimowej, Jesiennej oraz do ulicy 
Jana Pawła II numeru 26.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił  o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach wstrzym. -  jednomyślnie „za”radni  podjęli 
Uchwałę Nr XXXV/340/09 w sprawie   zmiany do ustaleń o podziale miasta Ełku na 
stałe obwody głosowania. Uchwała w załaczeniu do protokołu.

*  *  *

12) Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalach 
na  terenie  miasta  Ełku  w  wyborach  do  Parlamentu  Europejskiego,  w  załaczeniu  do 
protokołu.

Sekretarz Miasta M.Radziłowicz poinformował, że zgodnie z Ordynacją wyborczą do 
Parlamentu  Europejskiego   jeżeli  w  dniu  wyborów  będą  znajdowali  się  wyborcy 
w szpitalach, tworzy się dla nich odrębne obwody głosowania. W mieście Ełku mamy 
dwa szpitale:  108 Szpital Wojskowy  z Przychodnią SPZOZ  przy ulicy Kościuszki 30 i 
„PRO MEDICA”  sp.  z  o.o.   przy  ulicy  Baranki  24,  a  zatem należy  utworzyć  w tych 
jednostkach odrębne obwody głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił  o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach wstrzym. -  jednomyślnie „za”radni  podjęli 
Uchwałę Nr XXXV/341/09 w sprawie  utworzenia odrębnych obwodów głosowania 
w szpitalach na terenie miasta Ełku w wyborach do Parlamentu Europejskiego. 
W trakcie głosowania nieobecny radny I.Podwojski. Uchwala w załaczeniu do protokołu.

*   *    *
13) Projekt uchwały w sprawie wniosku o zmianę granic administracyjnych Miasta Ełku i 
Gminy Ełk,  w załaczeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Sraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że  komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
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>  Przewodniczący  Komisji  Sportu,  Turystyki  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że radni nie wnieśli  do 
dnia  dzisiejszego  żadnych  uwag  do  projektu  wniosku.  Została  wydrukowana  wersja 
omawiana na Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego.

Radny  T.Bińczak  wypowiedział  się,  że  jest  za  wnioskiem  o  rozszerzenie  granic 
miasta.  Podzielił  sie  obawą  że  może  on  zostać  negatywnie  zaopiniowany  przez 
wojewodę.

Radny T.Makowski poinformował, że jest przeciwny takiej konstrukcji  wniosku, ale 
będzie głosował  'za”.  Prosi  o informację odnośnie ustaleń ze spotkania u wojewody. 
Zwrócił  się  z  zapytaniem,  dlaczego  nie  doszło  w  ostatnim  czasie  do  spotkania 
z władzami gminy Ełk. 

Radny W.Kwiatkowski odniósł sie danych statystycznych zawartych na stronie  9. 
Zdaniem radnego są rozbieżności z danymi GUS.

 Prezydenta  Miasta  T.Andrukiewicz  ustosunkowując  się  do  powyższych 
wypowiedzi, między innymi poinformował, że źródłem danych zawartych we wniosku jest 
źródło własne, czyli baza danych z ewidencji ludności. Odnośnie wypowiedzi radnego 
Makowskiego Pan Prezydent poinformował, że na Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku szczegółowo wyjaśniał. Na spotkaniu wojewoda zachęcał, aby wójt nie był 
nieugięty. Do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy informacji jakie straty poniesie gmina w 
związku z rozszerzeniem granic miasta. Rolnicy, ktrzy mają grunty, otrzymają dopłaty 
unijne. Utracą tylko dopłatę ONW.

Nie zgłoszono formalnych wniosków. 
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  1  głosie 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXXV/342/09 w sprawie wniosku o zmianę granic 
administracyjnych Miasta  Ełku  i  Gminy  Ełk.  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecny radny I.Podwojski.

    Do punktu –7-
 Naczelnik  Wydziału  AGG  S.Chilicki  omówił  projekt  opinii  w  sprawie  projektu 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk 
w obrębie wsi Sędki. Projekt opinii w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt opinii.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt opinii.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 1 głosie wstrzym. radni podjęli opinię w sprawie projektu 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk 
w obrębie wsi Sędki. Opinia w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni: I.Podwojski, J.Wielgat, Z.Jędrkiewicz.

Do punktu -8-
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku Pani Bożenna Bancer 

Janiak  omówiła  działalność  jednostki  w  roku  2008,  zgodnie  z  załączonym 
sprawozdaniem, które stanowi  załącznik do protokołu.

Radny R.Baranowski poddał pod rozwagę nałożenie większego nacisku na prace 
społecznie użyteczne.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że na ostatnim posiedzeniu komisja po zapoznaniu się ze sprawozdaniem 
z działalności MOPS wystąpiła z wnioskami do Prezydenta Miasta.:
– aby  podjął  rozmowy  z  Caritas  Diecezji  Ełckiej  na  temat  postępu  prac  nad 
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uruchomieniem Domu Samotnej Matki  oraz Hospicjum w obiektach przekazanych 
przez miasto,

– aby  rozważył  możliwość  skomunalizowania  budynku  przy  ul.  Piłsudskiego  8  (po 
Szkole  Specjalnej)  pod  potrzeby  MOPS  lub  zajęcia  pomieszczeń  przy  ulicy 
Mickiewicza po przeniesionym Referacie Świadczeń Rodzinnych.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ełku w roku 2008.

Do punktu -9-
Radny T.Makowski zwrócił się z następującymi interpelacjami:

1. Czy jest możliwość usytuowania ścianek oddzielających w szatni Parku Wodnego 
(chłopcy – dziewczynki) ?

2. W  związku  z  rozstrzygnięciem  nadzorczym  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego 
stwierdzającym  nieważność  uchwały  Nr  XX/186/08  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia 
29  stycznia  2008  roku  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta  Ełku  –  w  części 
dotyczącej § 71 ust.2 i § 101 załącznika do uchwały,  radny prosi o informację, czy 
została poprawiona przedmiotowa uchwała ?

3. Ile  zostało uchylonych uchwał Rady Miasta Ełku przez organ nadzoru w okresie od 
2007 roku ?

Radny  T.Bińczak   poprosił  o  udzielenie  pisemnej  informacji  na  zgłoszone 
interpelacje:
1. Jakie skutki dla ełckiego szkolnictwa będzie miała znowelizowana ustawa o systemie 

oświaty ?
2. Jak ełckie przedszkola pomieszczą za dwa lata  wszystkich pięciolatków objętych 

obowiązkiem przygotowania przedszkolnego, ilu ich będzie ?
3. Czy ełckie szkoły podstawowe są w stanie przyjąć  od 1 września 2011r. Dodatkowy 

jeden rocznik uczniów, ilu ich będzie ?
4. Ile będzie kosztowało doposażenie szkół  w niezbędny sprzęt  dydaktyczny (ławki, 

krzesła, pomoce dydaktyczne) oraz infrastrukturę techniczną (sanitariaty, umywalki, 
schody, poręcze, szatnie) ?

5. Kto  przejmie  obecne  zadania  i  rolę  nadzoru  pedagogicznego  ?  Czy  konieczne 
będzie zwiększenie zatrudnienia w Urzędzie Miasta ?

6. Ustawa  pozwala  jednostkom  samorządu  terytorialnego  na  przekazywanie  do 
prowadzenia  szkół  innym  podmiotom.  Czy  miasto  jest  w  stanie  zapewnić 
zatrudnienie na warunkach zawartych w karcie nauczyciela nauczycielom, którzy nie 
przyjmą nowych warunków pracy  i płacy w przekazywanych szkołach ?

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
– radnemu T.Makowskiemu odnośnie  rozdzielanie  szatni  na  Pływalni  Miejskiej  Pan 

Prezydent  poinformował,  że są dwie szatanie; jedna dla osób niepełnosprawnych 
i  dla  rodziców  z  bardzo  małymi  dziećmi.   W  Ełku  funkcjonuje  model  szatni 
koedukacyjnych, w których znajdują się szatnie i zamykane przebieralnie. Do tej pory 
nie było skarg. Pan Prezydent zdaje sprawę, że są szatnie odrębne na niektórych 
pływalniach. W najbliższym otoczeniu; Augustowie, Mikołajkach, Gołdapi są również 
szatnie koedukacyjne. Jeżeli będzie wniosek o rozdzielenie, trzeba będzie rozważyć, 
co  zrobić  np.  w  sytuacji  kiedy  przyjdzie  mama z  synem.  Odnośnie  zapytania  w 
punkcie  2  Pan  Prezydent  wyjaśnił,  że  na  mocy   rozstrzygnięcia  nadzorczego 
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego tych zapisów w Statucie  Miasta nie  ma i  nie 
widzi  potrzeby,  aby  Rada  Miasta  nad  tym  obradowała.  Statut  Miasta  Ełku 
zamieszczony jest na stronie internetowej   Urzędu Miasta – w Biuletynie Informacji 
Publicznej,  wraz                                z  rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego. Jeżeli chodzi o dane odnośnie rozstrzygnięć nadzorczych 
do uchwał, radny otrzyma informację na piśmie.
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– Zapytania  radnego T.Bińczaka dot. spraw oświatowych – otóż w roku 2011 nasze 
przedszkola  nie  pomieszczą  wszystkich  pięciolatków,  ponieważ  już  dzisiaj  nie 
mieszczą wszystkich, którzy by zechcieli uczęszczać. Niemniej będziemy starali się 
tworzyć  nowe  miejsca  w  przedszkolach.  Jeśli  chodzi  o  zatrudnienie,  Wydział 
Edukacji  –  będzie  miał  dodatkowe  wsparcie.  Niebawem  będzie  zatrudniony 
specjalista ds. prognoz i analiz oświatowych. Odnośnie możliwości przekazywania 
podmiotom niepublicznym zadań szkół publicznych – na dzisiaj nie przewidujemy 
takich działań.

Do punktu -10-
Radny R.Baranowski poinformował,  że  podczas  debaty  nad  wykorzystaniem 

przez  organizacje  pozarządowe  grantów  radni  uzyskali  informację,  że  granty 
przeznaczone  na  profilaktykę  uzależnień,  alkoholową,  narkomańską  są  dość  ściśle 
kontrolowane. Natomiast pozostałe granty nie są w ogóle objęte kontrolą. Ponieważ są 
to duże kwoty radny zgłasza wniosek, aby kontrola sposobu wykorzystania grantów była 
objęta audytem, albo kontrolą ze strony miasta.

Radny T.Bińczak poinformował, że odbyło się spotkanie w temacie finansowania 
oświaty.  Na  tym  spotkaniu  przekazano  bardzo  dużo  danych,  które  nie  zostały 
wzbogacone analizą. Radny przypomniał, że na komisji Oświaty, Kultury i Rodziny prosił 
o przedłożenie analizy. W dniu dzisiejszym ponawia wniosek. Kolejna poruszona kwestia 
dotyczy sprawozdania z I kadencji działalności Młodzieżowej Rady Miasta Ełku. Radny 
zacytował  zapisy  ze  sprawozdania,  które  zdaniem  radnego  są  mało  konkretne  i 
nieprecyzyjne  wnosi  o  objęcie  opieką  Młodzieżowej  Rady  Miasta  i  nadanie  sensu 
działalności tym młodym ludziom. Z przedłożonego sprawozdania radny wnioskuje, że ci 
ludzie nie wiedzą co mają robić. Być może jest to cenna inicjatywa, tylko należy wskazać 
cel.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta   J.  Czepułkowski  poinformował,  że  trwają 
przygotowania do przebudowy Parku Solidarności.  Inwestycja ta budziła wiele emocji 
przy pracach nad budżetem. Rada uchwaliła środki na realizację tej inwestycji. Odbyła 
się wycinka starych, chorych drzew. W tej chwili trwa rozbiórka starobruku przy pomniku. 
Roboty te wzbudzają zainteresowanie i negatywne emocje wśród mieszkańców, dlatego, 
że stan techniczny starobruku jest doskonały. W związku z tym, że całość zadania ma 
być wykonana z granitu, a więc dla zachowania jednakowego rodzaju materiału należy 
to  rozebrać.  Zdaniem  radnego  mieszkańcom  naszego  miasta  należy  się  informacja 
dlaczego  rozbiera  się  starobruk  i   jakie  będzie  jego przeznaczenie?  Zasygnalizował 
Prezydentowi Miasta, aby przy okazji cotygodniowych audycji rozmów  z mieszkańcami 
miasta, na łamach prasy, czy miejscowej telewizji poinformował  co zamierza się uczynić 
w Parku Solidarności, gdzie zostało przekazane drewno pochodzące z wyciętych drzew 
i co będzie ze starobrukiem? 

Radny  A.Zawadzki   zaproponował  rozważenie  dofinansowania  przez  nasz 
samorząd szczepień przeciwko rakowi szyjki macicy dla dziewczyn z gimnazjów.

Radny I.Dzienisiewicz  wrócił  do  wypowiedzi  radnego Baranowskiego podczas 
zmian  w budżecie miasta odnośnie dofinansowania Klubu Sportowego Mazur w ramach 
grantów.  Radny  Wyjaśnił,  że  dofinansowywany  jest  sport  pod  nazwą  –  rozgrywki 
Warmińsko-Mazurskiego Związku Piłki Nożnej. Otóż rozgrywki te dotyczą dwóch klubów 
Płomień Ełk i  Mazur Ełk.  Rozgrywane są na dwóch płaszczyznach – pierwsza piłka 
seniorska i jest to pięciostopniowy poziom rozgrywek od klasy B do trzeciej ligi, a także 
piłka młodzieżowa, która dzieli sie na poszczególne grupy wiekowe; junior starszy, junior 
młodszy i to odbywa się dwuetapowo. Natomiast młodzik, żak, trampkarz – rozgrywki 
odbywają się na jednym poziomie.  Wszystkie te rozgrywki  rozgrywane są w ramach 
Warmińsko-Mazurskiego  Związku  Piłki  Nożnej.  Takie  sformułowanie  we  wniosku 
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grantowym nie  powoduje,  że  te  pieniądze  przeznaczane  są  w  całości  na  seniorów. 
Ponadto środki jakie otrzymują oba kluby z trudem wystarczają na sfinansowanie połowy 
kosztów funkcjonowania takiej drużyny jak junior starszy.  

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
– na problemy zgłoszone przez radnego R.Baranowskiego. Otóż zadania realizowane 

z zakresu profilaktyki są objęte większym nadzorem i kontrolą, natomiast pozostałe 
zadania są również kontrolowane z urzędu.

– Materiały dot. oświaty znajdą swoje odzwierciedlenie analityczne. Uwagę odnośnie 
Młodzieżowej Rady Miasta Pan Prezydent przyjmuje.

– Odnośnie Parku Solidarności – słuszna uwaga. Mieszkańcy zostaną  poinformowani 
co się dzieje  z elementami parkowymi. 

Do punktu -11-

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 
Pieńkowski  zamknął  obrady  XXXV sesji  Rady  Miasta  w dniu   24  marca  2009 roku 
o godzinie 1519 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

        Waldemar Paweł Pieńkowski
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